
 

 

Vragen inzake Rijksdiensten naar gemeente 
Sittard-Geleen 
 
Het College van Burgemeester en Wethouders 
Gemeente Sittard-Geleen 
Postbus 18 
6130 AA Sittard 
 
Sittard-Geleen, 2 april 2025  
 
Betreft: vragen ex artikel 43 Rijksdiensten naar gemeente Sittard-Geleen 
 
Geacht College, 
 
Naar aanleiding van het artikel in de krant van 2 april 2025 over het mogelijk vestigen van 
diverse rijksdiensten in Limburg stelt onze fractie u de volgende vragen. 
 

1. Is het college bekend met het artikel in de krant d.d. 2 april 2025 met als kop: “Rijk 
komt naar Limburg, Roermond staat daarbij voorop”?  

2. In het artikel staat vermeld dat met name Roermond is geraakt door het vertrek 
van een aantal instellingen. Bent u het met onze fractie eens dat ook onze 
gemeente te maken heeft gehad met een aantal organisaties zoals het 
kantongerecht en het Waterschap die uit onze gemeente zijn vertrokken?  

3. Is het college zich bewust van het belang om stabiele, niet-conjunctuurgevoelige 
banen naar onze gemeente te halen? 

4. Ziet het college mogelijkheden om Rijksdiensten naar onze gemeente te halen? 
Daarbij na te vragen welke argumenten worden gebruikt door het Rijk bij de 
locatiekeuze.  

5. Welke inspanningen gaat het college verrichten om te voorkomen dat onze 
gemeente wordt achtergesteld bij de keuze om rijksdiensten mogelijk in 
Roermond te vestigen? 

6. Onze gemeente beschikt over uitstekende infrastructuur, een sterke economische 
basis en een strategische ligging in de regio. Is het college van mening dat Sittard 
binnen het rijksprogramma “Elke regio telt” voldoende benut gaat worden als 
mogelijke vestigingsplaats voor rijksdiensten? 

  



 

7. Welke stappen onderneemt het college om ervoor te zorgen dat onze gemeente  
eerlijk wordt meegenomen in toekomstige verdelingsbesluiten vanuit dat 
rijksprogramma? 

8. Mag de CDA fractie ervan uit gaan dat de belangen van onze gemeente optimaal 
behartigt worden in dit dossier en het college zich optimaal inspant om de 
spreiding en de keuze van locaties binnen onze provincie aan te kaarten en daarbij 
de focus te leggen op de gemeente Sittard-Geleen? 

Graag zien wij uw antwoorden binnen de gestelde termijn tegemoet. 
 
Hoogachtend, 
Namens de CDA-fractie Sittard-Geleen, 
 
Gabriëlle Essing-Demandt 


